



Studierådsmötesprotokoll 2018-02-07

Närvaro:	Julia Baeza	Mötesordförande
	Oscar Sigurdsson	Mötessekreterare
	Christian Sealand	
	Henrik Olsson	
	Jenny Martinsson	
	Adam Varg Barvesten	
	Alexandra Bucei	
	Sara Lindgren	
	Jonathan Almfjord	
	Alexander Hansson	
	Rasmus Andersson	
	Johannes Törnblom	
	Sebastian Karabeleski	
	Patrik Kron	

- §1 OFMÖ Mötesordförande Julia Baeza förklarade mötet öppnat kl 12:.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen men ändringarna att punkt 8 Uppföljning, 9 SRX och 10 Överraskning stryks.
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt**
att godkänna protokoll från 2017-01-31.
- §6 Information från Externa Representanter Johannes Törnblom presenterade sig som representant från staben. De hade diskuterat om studiekvällar och pluggphadder och tyckte bland annat spontant att ha pluggansvarig phadder låter som en bra idé. Staben ska ha ett möte på måndag om studier under nollningen som studierådet är välkomna på. Christian Saeland bad om att få ta upp likabehandling på mötet i egenskap av likabehandlingsombud och Johannes svarade att det går bra.
- Alexander Hanson rapporterade att under senaste institutionsstyrelsemötet hos data så nämndes att det var önskvärt med ett nytt program som är mer renodlat software där man har mer fokus på högnivå och mindre på komponenter. Det är dock bara en tanke än så länge. Det ska även anställas en ny professor med kunskaper inom AI och denne ska hålla i en föreläsning 16/2 8:30 till 9:00 i E:B för att man ska kunna bedömma dennes pedagogik, studenter är hjältligt välkomna att dyka upp och lyssna.



- §7 Meddelanden Studierådet söker ny sekreterare!
- Du Ctig medaljer är på väg och kommer att behövas så snart och då meddelar Oscar att han gärna tar hjälp ifrån rådets funktionärer.
- §8 Valärenden och
§9 nomineringar
Avslutade kurser Det är problem med att kursansvariga är sena med att lägga in i ladok att studenter är godkända.
- §10 Pågående kurser Datorteknik (EITF70): Man kan inte se resultatet för sin dugga och studenter upplever att de inte kan lära sig av vad som de gjort fel. Man har försökt ta upp detta med kursansvarig men denne ser inte detta som ett problem. Mötet bestämde att vi ska skicka ett mail i slutet av kursen då alla duggorna är över och be hen att släppa resultatet så att man kan läsa på bättre inför tentan. Mötet poängterar att duggorna är bra att ha men att hur de går till kan förbättras.
- Utvärdering av programvarusystem (EDAA35): Labbarna finns inte online som pdf utan enbart i ett fysiskt kompendie som man behöver köpa. Detta problemet förstås av att inte KFS hade kompendier till alla så det har inte gått för alla att köpa kompendiet. Mötet beslöt att vänta med att ta upp detta till ceq.
- Fotoniken (FAFA60): Rapportskrivningspdf innehåller ett flertal fel och kursansvarig har sagt att hen inte har hunnit uppdatera det inför kursen. Det hade dock varit bra ifall detta hade kunnat nämnas någonstans och man beslöt att be hen göra detta under en föreläsning. Man har även problem med att det inte finns labbtillfällen för alla studenter vilket man inte vet vad det kommer att leda till. Frågan är ifall man måste göra labbarna på hösten då vilket mötet ansåg vara oacceptabelt då man inte ska misslyckas med ett kursmoment för att inte tillräckligt med platser finns. Det är även problem i kursen med att handledarna inte behandlar rapporter lika och att de behöver synkronisera sitt arbete bättre så att inte lika mycket påverkas av vilken handledare man får.
- §11 Övrigt Skippades i mån av tid.
- §12 OFMA Mötesordförande Julia Baeza förklarade mötet avslutat kl 12:58.



Vid protokollet Justeras

Oscar Sigurdsson Julia Baeza
Mötessekreterare Mötesordförande